
 
                                PROTOKÓŁ   NR XIV/2012  

z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu , 
która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu  Miejskiego w 

Tłuszczu w dniu  29 maja 2012 roku.  
 
 

Początek  godz. 15 00 

Zakończenie  godz.  1720 
 

 

            W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  15 radnych  uczestniczyło 
15 radnych, co stanowi  100  %  składu radnych. 
Listy obecności radnych , sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości  
zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1,2,3 i 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad1.Otwarcia XII  Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał Przewodniczący  
Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku  z czym obrady i 
podejmowane  uchwały będą  prawomocne. 
 
Przewodniczący Rady  odczytał  porządek obrad, a następnie zgłosił wniosek : 
     o przeniesienie w porządku obrad punktu 4ł do punktu 4c, a numeracja       
     pozostałych zmieni się o punkt niżej . 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 
 
Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek: 
      o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4o- projektu uchwały w  
      sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17 kwietnia 2012      
      roku Nr III.141.2012 w sprawie ustalenia dopłaty do 1m3 pobieranej wody i  
     1m3 odprowadzanych ścieków dla taryfowych grup odbiorców na okres od  
     25 kwietnia 2012 roku do 24 kwietnia 2013 roku. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek. 
 
Przewodniczący  Rady odczytał porządek obrad z  wprowadzonymi  powyżej  
zmianami, który przedstawia się następująco: 
4 Podjecie uchwał : 

a) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2012 rok; 
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b) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr XI/113/2011 z 
dnia 28 grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Tłuszcz na lata 2012-2020; 

c) w sprawie uchwalenia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Tłuszcz na lata 2012-
2027;  

d) w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Chrzęsnem; 

e) w sprawie udzielenia dotacji dla Tłuszczańskiego Klubu Sportowego  
„Bóbr” 

f) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Centrum Kultury 
Sportu i Rekreacji w Tłuszczu za 2011 rok; 

g) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej 
w Tłuszczu za 2011 rok; 

h) w sprawie Programu zwolnienia z podatku od nieruchomości budowli-
sieci związanych z dystrybucja gazu ziemnego, w ramach pomocy de 
minimis: 

i) w sprawie przyjęcia prze Gminę Tłuszcz zadania Powiatu Wołomińskiego 
w zakresie utrzymania zieleni na terenie pasa drogowego dróg 
powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Tłuszcz; 

j) w sprawie uchylenia Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17 
kwietnia 2012 roku  Nr III N.140.2012 w sprawie ustalenia opłaty za 
wprowadzenie nieczystości ciekłych do stacji zlewnej na oczyszczalni 
ścieków komunalnych Zakładu Gospodarki Komunalnej i mieszkaniowej 
w Tłuszczu dostarczanych pojazdami asenizacyjnymi; 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzaju świadczeń 
przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania; 

l) w sprawie upoważnienia do złożenia notarialnego oświadczenia o 
poddaniu się egzekucji; 

ł)  w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej pt. „Program  
    Aktywności Lokalnej AKADEMIA MĄDREGO RODZICA”; 
m) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Jasienica; 
n) w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej 

w Tłuszczu; 
o) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17 

kwietnia 2012 roku Nr IIIN.141.2012 w sprawie ustalenia dopłat do 1m3 

pobieranej wody i 1m3 odprowadzanych ścieków dla taryfowych grup 
odbiorców na okres od 25 kwietnia 2012 roku do 24 kwietnia 2013 roku. 

 
 



 3 

Przewodniczący Rady poinformował, że od Burmistrza  padła propozycja, aby 
projekt uchwały z punktu d) w sprawie udzielenia dotacji dla Tłuszczańskiego 
Klubu Sportowego „Bóbr”, przenieść jako ostatni punkt o) i poddał pod 
głosowanie taki wniosek. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek  
 
Ad2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
przedstawił Burmistrz Tłuszcza Paweł Marcin Bednarczyk według załącznika nr 
5 do niniejszego protokółu. 
 
Burmistrz  podziękował Pani Elżbiecie Rudnik, Sołys wsi Łysobyki za 20 – 
letnią pracę na rzecz społeczności wsi Łysobyki, za rzetelną pracę i 
wykonywanie wszystkich zadań oraz godne reprezentowanie Sołectwa Łysobyki  
i wraz z Przewodniczącym Rady wręczył Pani Sołtys dyplom i kwiaty. 
 
Ad3. Protokół z III Sesji Nadzwyczajnej   Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu 
przyjęto jednogłośnie . 
 
Ad6 . Podjęcie uchwał : 
 

a) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2012. 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały . 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.142.2012  
w sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2012, załącznik nr 6 do 
niniejszego protokółu. 
 

b) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr 
XI/113/2011 z dnia 28 grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2012-2020  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.143.2012 w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr XI/113/2011 z dnia 28 
grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz 
na lata 2012-2020, załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 

c) w sprawie uchwalenia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w 
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Tłuszcz na 
lata 2012-2027. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.144.2012 w 
sprawie uchwalenia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Tłuszcz na lata 2012-2027, załącznik nr 
8 do niniejszego protokółu. 
  

d) w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Chrzęsnem .  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu ( w głosowaniu brało udział 14 radnych) przy 13 
głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”, podjęła Uchwałę Nr 
XIV.145.2012 w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Chrzęsnem, załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 

e) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Centrum 
Kultury Sportu i Rekreacji w Tłuszczu za 2011 rok. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Radny Robert Szydlik – pojawiła mi się pewna niezgodność i chciałbym prosić 
Pana dyrektora o wyjaśnienie, ponieważ w tych materiałach które mamy na 
Sesję podano, że środki pieniężne w kasie i na rachunkach bankowych wynoszą 
27 125,44 zł natomiast  w informacji o przebiegu planu finansowego Centrum 
Kultury w Tłuszczu podana jest kwota 19 348,74 zł, różnica niespełna 8 000 zł. 
Chciałbym zapytać, które te dane są właściwe. 
 
Dyrektor CKSiR - Pani księgowa udzieli informacji. 
 
Pani Ewa Tulwin, księgowa CKSiR  poprosiła o 10 minut przerwy. 
 
Po wznowieniu obrad po Sesji, Przewodniczący oddał głos Pani księgowej . 
 
Księgowa CKSiR  - wprowadził mnie Pan w błąd mówiąc o kwocie 8 000 zł, a 
dokładnie jest to kwota 7776,70 zł która wynika z tego, że na sprawozdaniu w 
informacji dodatkowej jest informacja o fizycznych środkach w kasie i na 
rachunkach bankowych natomiast 7 000 zł to jest zakładowy fundusz świadczeń 
socjalnych, gdzie jest prowadzone oddzielne konto i z tego względu ono nie jest 
do dyspozycji w całości, dlatego ma to odzwierciedlenie w bilansie, po jednej 
stronie mamy cała kwotę, a z drugiej strony te 7776,70 zł.  
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Radny Robert Szydlik – dziękuję za wyjaśnienie, ale użyłem słowa „niepełna 
kwota”.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.146.2012  w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Centrum Kultury Sportu i 
Rekreacji w Tłuszczu za 2011 rok, załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 

f) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki 
Publicznej w Tłuszczu za 2011 rok. 

  
Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.147.2012 w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w 
Tłuszczu za 2011 rok, załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 

g) w sprawie Programu zwolnienia z podatku od nieruchomości 
budowli-sieci związanych z dystrybucją gazu ziemnego, w ramach 
pomocy de minimis. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.148.2012 
w sprawie Programu zwolnienia z podatku od nieruchomości budowli-sieci 
związanych z dystrybucja gazu ziemnego w ramach pomocy de minimis, 
załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 

h) w sprawie przyjęcia przez Gminę Tłuszcz zadania Powiatu 
Wołomińskiego w zakresie utrzymania zieleni na terenie pasa 
drogowego dróg powiatowych w granicach administracyjnych 
Gminy Tłuszcz.  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczy jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr XIV.149.2012 w 
sprawie przyjęcia prze Gminę Tłuszcz zadania Powiatu Wołomińskiego w 
zakresie utrzymania zieleni na terenie pasa drogowego dróg powiatowych w 
granicach administracyjnych Gminy Tłuszcz, załącznik nr 13 do niniejszego 
protokółu. 
 

i) w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17 
kwietnia 2012 roku Nr III N.140.2012 w sprawie ustalenia opłaty 
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za wprowadzenie nieczystości ciekłych do stacji zlewnej na 
oczyszczalni ścieków komunalnych Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu dostarczanych 
pojazdami asenizacyjnymi. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały . 
  
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.150.2012  
w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17 kwietnia 
2012roku Nr III N.140.2012 w sprawie ustalenia opłaty za wprowadzenie 
nieczystości ciekłych do stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków  komunalnych 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu dostarczanych 
pojazdami asenizacyjnymi, załącznik nr 14 do niniejszego protokółu.  
 

j)  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzaju świadczeń 
przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
  
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.151.2012 
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych  
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 
zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania, załącznik nr 15 do 
niniejszego protokółu. 
 

k)  w sprawie upoważnienia do złożenia notarialnego oświadczenia o 
poddaniu się egzekucji. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały . 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.152.2012 w 
sprawie upoważnienia do złożenia notarialnego oświadczenia o poddaniu się 
egzekucji, załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 

l) w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej pt.  
     „ Program Aktywności Lokalnej  AKADEMIA M ĄDREGO  
     RODZICA” . 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały . 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.153.2012 w 
sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej pt. „Program 
Aktywności Lokalnej AKADEMIA MĄDREGO RODZICA”, załącznik nr 17 
do niniejszego protokółu.  
 
          ł)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
              zagospodarowania przestrzennego wsi Jasienia. 
 
Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu  jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.154.2012 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Jasienia, załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
 

m) w sprawie zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnym 
Rady Miejskiej w Tłuszczu . 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu przy 14 głosach „za”  i 1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła Uchwałę Nr XIV.155.2012  w sprawie zasad zwrotu kosztów podróży , 
załącznik nr 19 do niniejszego protokółu. 
 

n) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17  
     kwietnia 2012 roku Nr III N.141.2012 w sprawie ustalenia dopłat      
    do 1m3 pobieranej wody i 1 m3 odprowadzanych ścieków dla     
    taryfowych grup odbiorców na okres od 25 kwietnia 2012 r. do 24   
    kwietnia 2013 r. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały . 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIV.156.2012 w 
sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17 kwietnia 2012 
roku Nr III N.141.2012 w sprawie ustalenia dopłat do 1 m3 pobieranej wody i 1 
m3 odprowadzanych ścieków dla taryfowych grup odbiorców na okres od 25 
kwietnia 2012 r. do 24 kwietnia 2013 r., załącznik nr 20 do niniejszego 
protokółu. 
 

o) w sprawie udzielenia dotacji dla Tłuszczańskiego Klubu  
Sportowego „Bóbr” . 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Na wniosek radnego Mirosława Sobczaka, Przewodniczący Rady ogłosił 5 
minutową przerwę. 
 
Po wznowieniu obrad , Burmistrz zgłosił wniosek: 
     o zdjęcie tej uchwały z porządku obrad . 
 
Radny Robert Szydlik - Panie Burmistrzu, wczoraj na spotkaniu radnych  
z Panem i Pana Zastępcą zgłaszałem ten problem, mówiłem, że moim zdaniem 
nie można w ten sposób przesyłać środków do Stowarzyszenia jakim jest 
„Bóbr” podkreślając, że te środki przekazać wypadałoby, bo są potrzebne. 
Sugerowałem, że może jednak  Komisja powinna załatwić to we własnym 
zakresie, a nie podejmować uchwałę Rady w tym zakresie i prosiłem, żeby 
Państwo sprawdzili, jak to wygląda od strony prawnej. 
Zdziwiony jestem, że na początku Sesji nie było żadnej informacji w tej 
sprawie, projekt uchwały został przesunięty na koniec Sesji, a teraz w trakcie 
Sesji zdejmujemy z porządku obrad. Nie do końca to dobrze wygląda.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza : 
     o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  
     dla Tłuszczańskiego Klubu Sportowego „Bóbr”.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu ( w głosowaniu brało udział 13 radnych ) przy 10 
głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących się” zdjęła z porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Tłuszczańskiego Klubu Sportowego  
„Bóbr”. 

 
Ad5 . Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje. 
 
Brak. 
 
Ad6. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady  zaapelował do Sołtysów i Radnych o obieranie po Sesji 
materiałów dotyczących Konkursu na „Najładniejszy ogródek przydomowy” i  
rozplakatowanie tego na tablicach ogłoszeń. 
Zwrócił się do Radnych o zgłaszanie się do informatyka w sprawie wypełnienia 
wniosku dotyczącego podpisu elektronicznego. 
 
Burmistrz  poinformował, że do końca dnia dzisiejszego w wydziale UGK 
przyjmowane są zgłoszenia w sprawie zbiórki folii  z gospodarstw rolnych . 
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Rodzice klasy If ze szkoły podstawowej w Tłuszczu zgłosili, że nie chcą aby ta 
klasa była rozwiązana i niecąca, żeby szukać oszczędności kosztem ich dzieci.  
Poinformowali , że w tej sprawie rozmawiali już z Burmistrzem i teraz zwracają 
się do radnych o wsparcie ich działań. 
 
Burmistrz  zabierają głos powiedział: w dzisiejszej rozmowie z Państwem 
wyjaśniłem, ż pismo Państwa zostanie skierowane pod obrady wszystkich 
Komisji Rady. Do tej pory stanowisko Rady było takie, że musimy szukać 
oszczędności, w oświacie również. 
W tym roku tylko, dodatkowo musieliśmy wydać 15 000 zł na remont instalacji 
elektrycznej w Postoliskach, w szkole w Kozłach była awaria pieca, wymiana 
kosztowała 20 000 zł, stołówka w Mokrej Wsi to koszt  100 000 zł. 
 
Rodzice przerywając wypowiedź Burmistrza stwierdzili: Pan mówi o innych 
sprawach w różnych szkołach, a nam chodzi tylko o dzieci, o dzielenie dzieci w 
klasie pierwszej. Ta klasa powstała we wrześniu, dlaczego we wrześniu nie 
rozesłano dzieci do innych klas, tylko teraz po roku wspólnej integracji i nauki. 
Skoro funkcjonowała przez rok, to niech funkcjonuje jeszcze przez 2 lata, skoro 
powstała, to widocznie by przewidziane środki na czas funkcjonowania tej 
klasy, czyli na 3 lata. 
 
Burmistrz - decyzję podejmę w momencie, kiedy będę miał stanowisko Rady. 
Pismo przekazałem Panu Przewodniczącemu i Przewodniczącemu Komisji 
Budżetu i Inwestycji.  
 
Rodzice – są w szkole oszczędności na innych etatach i w innych placówkach 
również, więc  niekoniecznie na tej klasie trzeba oszczędzać. 
 
Pani Beata Dzięcioł, dyrektor szkoły podstawowej w Tłuszczu – ta klasa 
powstała dlatego, że na dzień 3 września mieliśmy zapisanych więcej dzieci.  
W związku z tym, że odroczono wdrożenie reformy związanej z 6 latkami, 
rodzice zaczęli przepisywać z powrotem dzieci do klas zerowych . Druga 
sprawa, jest taka, że 6 osób  wyprowadziło się już po 3 września i ta klasa 
została  16 osobowa, a planowane były klasy po 24 osoby. 3 września nie mogę 
rozwiązać umowy z nauczycielem mianowanym. Chciałam powiedzieć, że inne 
klasy w szkole w Tłuszczu liczą po 28, 29 osób. Pierwsze klasy liczą po 27 
dzieci, odziały przedszkolne na dzień dzisiejszy po 29, ale jeszcze dojdzie 9 
dzieci , także nie jest tak, że inne klasy nie są liczne.   
 
Przewodniczący Rady – padła od Pana Burmistrza propozycja, aby jutro 
rodzice przyszli na posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia, będą radni, 
którzy bezpośrednio zajmują się oświatą, będzie Burmistrz i będzie można 
porozmawiać.  



 10 

 
Sołtys z Zalesia zapytał, co będzie dalej z wodociągiem w stronę Zalesia, czy 
będzie inwestycja wstrzymana, czy realizowana i zwrócił się z prośbą o 
wystosowanie pisma do osób odpowiedzialnych za przejazd w Mokrej Wsi o 
poprawienie przejezdności przejazdu, który jest w fatalnym stanie i zagraża 
bezpieczeństwu. 
 
Burmistrz w odpowiedzi- na dzień dzisiejszy nie planujemy realizacji nowej 
budowy wodociągu, a pismo wystosujemy, tylko planowana jest modernizacja 
linii kolejowej w tym kierunku i min. peronów w Mokrej Wsi i nie wiem jak 
Kolej się do tego ustosunkuje.  
 
Pani Regina Perkowska, mieszkanka osiedla Górki  poruszyła sprawę  źle 
ustawionych na ulicy J. Kielaka w Tłuszczu pojemników  na odzież używaną. 
Pojemniki są tak ustawione, że utrudniają mieszkańcom  przejście po chodniku, 
a w dodatku do tych pojemników są wrzucane śmieci, np. telewizory. 
Kolejna prośba dotyczyła wykoszenia poboczy i załatania dziur w jezdniach.     
 
Zastępca Burmistrza- Wysoka Rado, odpowiem Pani Perkowskiej. Otóż dziury 
w jezdniach w naszej Gminie już łatamy i proszę o chwilę cierpliwości, 
załatamy wszędzie. Jeśli chodzi o wykaszanie poboczy i sprzątanie terenu, to w 
miarę możliwości i sukcesywnie wszystko robimy, ale mamy tylko czterech 
pracowników do sprzątania. O wygląd Tłuszcza i całej Gminy też zadbaliśmy, 
ale z przykrością muszę stwierdzić, że nasadziliśmy rośliny na klombach, nie 
zdążyliśmy jeszcze zapłacić faktury, a już zostały zniszczone, skradzione. 
Jeśli chodzi o pojemniki, to już zająłem się tą sprawą. Jestem umówiony z jedną 
z firm, która postawiła te pojemniki, omówimy warunki i tą sprawę 
doprowadzimy do końca.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z apelem do dyrektora Centrum Kultury, 
Sportu i Rekreacji w Tłuszczu o zajęcie się placem zabaw w Postoliskach tzn. 
wykosić teren, przeprowadzić konserwację sprzętu itp. 
 
Dyrektor  CKSiR  - ten plac zabaw na dzień dzisiejszy nie będzie  
uruchomiony, gdyż nie spełnia warunków bezpieczeństwa. Możemy wykosić 
trawę dla poprawienia wyglądu, natomiast urządzenia które się tam znajdują nie 
spełniają norm bezpieczeństwa, dlatego też przekazałem  wnioski do Urzędu o 
ewentualny zakup nowych urządzeń, ale znając sytuację finansową Gminy, 
wiem że w tej chwili nie ma środków na zakup nowych urządzeń. 
Przewodniczący z racji funduszu sołeckiego może przeznaczyć jakieś kwoty na 
zakup  huśtawek, koników, ale to główne urządzenie jest bardzo zdewastowane . 
Tam też jest druga sprawa związana z tym, że na środku tego placu zabaw jest 
zlokalizowany jakiś odpływ  szamba i prosiłem Przewodniczącego o podanie 
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firmy, lub kto to jest, aby można to było uregulować i zablokować ten odcinek 
szamba, bo nie wyobrażam sobie placu zabaw, gdzie jest odór ścieków. 
Jestem odpowiedzialny za ten plac zabaw i dlatego się pod tym nie podpiszę.  
 
Przewodniczący Rady -  wysłałem Panu informacje na meail’a Centrum 
Kultury, a jeśli urządzenia są zdewastowane, to można je rozebrać i pozostawić 
tylko piaskownicę i trawnik. CKSiR  przejęło place zabaw i  zaczyna od 
zamykania. Może przeprowadzić jakąś konserwację, te które się nie nadają 
rozebrać i wpuścić tam dzieciaki. 
 
Dyrektor CKSiR  - Panie Przewodniczący, mogę zadać Panu pytanie, co Pan 
robił przez 8 lat?  
 
Przewodniczący Rady – konserwowałem. 
 
Dyrektor CKSiR  – to widać. 
 
Przewodniczący Rady – przez zimę to niszczało. Zamykam dyskusję i proszę 
aby ktoś się zajął tym placem zabaw.  
    
Pan Dobosz, pracownik ZGKiM w Tłuszczu- zapytał, dlaczego zarówno 
poprzednik obecnego dyrektora ZGKi M jak i obecny dyrektor Mariusz 
Dembiński przez 5 lat nie potrafią zadbać o sprawność i bezpieczeństwo 
pracowników na SUW na Borkach. 
 
Przewodniczący Rady-  jeśli chce Pan złożyć skargę na dyrektora, to proszę 
złożyć na piśmie. 
 
Burmistrz – przychodził Pan do mnie dwa razy i po jednym z Pańskich pism 
została przeprowadzona kontrola bhp i tam faktycznie w jednym miejscu zostały 
stwierdzone uchybienia na Borkach, natomiast Pan dyrektor jako 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu musiał się udać na 
posiedzenie i nie mógł osobiście odpowiedzieć na to pytanie, ale stwierdził, że 
wszystkie zalecenia, które zostały wskazane w protokole wykonał łącznie z tym 
pomostem. Natomiast ja nie miałem okazji tego sprawdzić.  
 
Pan Dobosz – nie zostały wykonane. 
 
Burmistrz – jak będę miał wolniejszy dzień, to poproszę dyrektora i wspólnie 
to sprawdzimy. 
 
Pani Regin Perkowska – chciałam jeszcze zgłosić nieprzyjemne zapachy z 
oczyszczalni ścieków, zwłaszcza z rowu koło którego nie da się przejść.   
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Burmistrz – zapach z tej wody z oczyszczalni roznosi się czasami po całym 
mieście i właśnie przy realizacji tego dużego projektu jest przewidziana 
modernizacja oczyszczalni ścieków.  Podejrzewam, że pod koniec przyszłego 
roku takiej uciążliwości mieszkańcy już nie będą mieli. 
 
Sołtys wsi Stasinów – Panie Burmistrzu, byłem u Pana 8 maja, pytałem o 
równiarkę, drugi raz byłem 24 jak było zebranie z kołem łowieckim, jest cicho,  
a 2-go  bierze ślub pracownica Starostwa, będą zaproszeni pracownicy Strostwa, 
jak będziemy wyglądać Panowie Radni . 
 
Burmistrz – uczulę Pana Piotra, żeby to było zrobione do soboty. 
 
Sołtys wsi Stasinów - proszę o postawienie znaku - ograniczenie prędkości do 
40 km przy szkole w Miąsem.  
 
Burmistrz – jest to droga wojewódzka i nie możemy ograniczać na drodze 
wojewódzkiej ruchu. Nawet jeśli jest  droga gminna, to  wszystko musimy 
ustalać z powiatowym inspektorem ruchu drogowego.  
 
Sołtys wsi Stasinów- w Stasinowie zrobili sobie kiedyś prywatną kopalnię 
piachu a teraz tam przywożą szkło, śmieci . Prośba do Komisji Ładu, Porządku i 
Ochrony Środowiska . 
 
Przewodniczący Rady – chodzi Panu o uprzątnięcie terenu. 
 
Sołtys wsi Franciszków  zaprosił wszystkich zainteresowanych do uczestnictwa 
w spotkaniu ze spółką wodną  o godzinie 17.00 w CKSiR. 
 
Pan Jan Wytrykowski, skarbnik Klubu Sportowego „Bóbr” zapytał, dlaczego 
została zdjęta z porządku obrad uchwała w sprawie udzielenia dotacji 
Tłuszczańskiemu Klubowi Sportowemu „Bóbr”? 
 
Burmistrz odpowiedział, że Komisja przydzieliła środki i nie ma potrzeby 
podejmowania uchwały, umowa zostanie podpisana. 
 
Radna Danuta Opłotna  zgłosiła zastrzeżenia do pracy równiarki, tzn. za 
bardzo są korytowane drogi w Jasienicy i tam gdzie nie ma wjazdów na posesje, 
jest problem żeby dojechać.  Prośba, aby ktoś to kontrolował, bo mieszkańcy się 
skarżą.  
 
Sołtys wsi Rysie zgłosił, że już około roku czeka na zainstalowanie jednej 
lampy oświetleniowej na Rysiu pomimo wystosowania pism w tej sprawie. 
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Burmistrz – został ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg, natomiast w chwili 
obecnej trwa kontrola NIK i dotyczy ona oświetlenia ulicznego i dlatego 
wstrzymujemy się z podejmowaniem zaplanowanych działań, czekając na 
końcowy protokół. Kontrola ma się zakończyć ok. 15 czerwca i po tym terminie 
zgodnie z zaleceniami będziemy realizować. 
 
Radny Dariusz  Kur zwrócił się do Burmistrza, aby przy okazji pisania pisma 
do Kolei odnośnie przejazdu w Mokrej Wsi, wspomniał o kiepskiej widoczności 
przejazdu na Rysiu zarówno od strony Wólki Kozłowskiej jak i Postolisk. 
Kiedyś były tam wykoszone chaszcze, a teraz są już dwu metrowe. 
 
Burmistrz wyjaśnił, że rozmawiał z dyrektorem oddziału w Siedlcach i w 
najbliższym czasie ma być modernizowana linia kolejowa do Wyszkowa i w 
tym roku rozpocznie się rewitalizowanie tej linii. 
Przy okazji wspomnę, dodał Burmistrz, że PLK nie zlikwiduje żadnego 
przejazdu, tylko chodzi o to, że jak ja podpiszę taki list intencyjny, że Gmina 
zabezpieczy w budżecie środki na coś w rodzaju rogatki, a ta rogatka  będzie 
zamykana na kłódkę.  Jeden właściciel posesji który tam mieszka, będzie miał 
klucz i sam będzie zamykał i otwierał ta rogatkę.  Chodzi o względy 
bezpieczeństwa, bo w przeciwnym razie będziemy musieli zlikwidować ten 
przejazd.  
 
Ad7. Zamknięcia obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu  
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokółowała: 
Bożena Brzozowska   
 
 
 
 
 
 
 
 


